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Obec Škvořetice 

 

OBECNÍ BUBENÍČEK 
30. vydání   

                           2. prosince 2021 

                                                                    

  „ Vážení spoluobčané,  na vědomí se dává,  že … “ 

         

 

kontakty:  info@obecskvoretice.cz,  tel: J.Chlanda 722 944 837,  J.Hora 724 915 833 

… nastal čas 

adventní ...  

Přejeme Všem 

občanům klidné a 

harmonické prožití 

předvánočního 

období. 

mailto:info@obecskvoretice.cz
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VE ZKRATCE ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE (ZO)                                         .                        
Dne 18.11.2021 se uskutečnilo 30. zasedání zastupitelstva obce (ZO). Kompletní zápisy ze 

zasedání jsou na našich webových stránkách nebo jsou k dispozici k nahlédnutí v úředních 

hodinách  na OÚ. Zde uvádíme jen stručný výtah: 

30. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 5/ 

1. Projednání záměru prodeje pozemků v KÚ Pacelice a v KÚ Škvořetice 

Starosta seznámil ZO s 3 žádostmi o prodej obecních pozemků. 

Jedná se o nesoulad vzniklý při šetření hranic v rámci digitalizace katastrální mapy v obci. 

Návrh usnesení: ZO souhlasí se záměrem prodeje výše zmíněných pozemků. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 119/2021 bylo schváleno. 

ad 6/ 

Projednání zvýšení příspěvku SOB: 

Starosta seznámil ZO se žádostí Svazu obcí Blatenska o navýšení příspěvku ze 75,-Kč na 100,-

Kč/obyvatele. 

Návrh usnesení: ZO souhlasí se zvýšením příspěvku SOB. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 120/2021 bylo schváleno. 

ad 7/ 

Projednání nového návrhu veřejnoprávní smlouvy s Městem Blatná na úseku přestupků: 

Starosta seznámil ZO s návrhem nové smlouvy s Městem Blatná týkající se úseku přestupků. 

Ve smlouvě je navrženo zvýšení poplatku z 800,-Kč na 2.000,-Kč/přestupek. 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s uzavřením nové veřejnoprávní smlouvy na úseku přestupků 

s Městem Blatná. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 121/2021 bylo schváleno. 

ad 8/ 

Projednání obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství: 

Starosta seznámil ZO se skutečností, že od 1.1.2021 nesmí být Vyhláškou zvýhodňováni trvale 

bydlící obyvatelé, a proto je třeba schválit novou Vyhlášku, jejíž návrh byl zastupitelům poslán 

předem. Vzhledem ke skutečnosti, že poplatek se nezvyšoval od r. 2005, a TS Blatná svoje 

služby zdražují, ZO se usneslo na zvýšení poplatku z 300,-Kč na 600,-Kč/rok/obyvatele či 

rekreační objekt. 

Návrh usnesení: ZO schvaluje novou Obecně závaznou vyhlášku obce Škvořetice č. 1/2021 o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
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Usnesení č. 122/2021 bylo schváleno. 

OZV č. 1/2021 byla ZO schválena. 

ad 9/ 

Projednání žádosti TJ Lom o finanční příspěvek: 

Starosta seznámil ZO se žádostí TJ Lom o finanční příspěvek a navrhl příspěvek ve výši 20.000,-

Kč jako v minulých letech. 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s příspěvkem pro TJ Lom ve výši 20.000,-Kč 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 123/2021 bylo schváleno. 

ad 10/ 

Výběr svítidel veřejného osvětlení (VO): 

Starosta prezentoval ZO přehled svítidel různých typů a cen. ZO se shodlo pro doplnění 

stávajícího VO preferovat běžná LED svítidla osvědčená v okolních obcích. 

ad 11/ 

Schválení PFO – plán financování obnovy vodovodů a kanalizací: 

Starosta seznámil ZO s plánem financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Škvořetice, 

který je nutný pro závěrečné vyhodnocení akce ČOV, splašková kanalizace a vodovod 

Škvořetice. 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s předloženým Plánem financování obnovy vodovodů a kanalizací 

obce Škvořetice. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 124/2021 bylo schváleno. 

ad 12/ 

Projednání poražení stromů u bytovky č.p.56 a u p. F. Podhorského: 

Starosta seznámil ZO se 2 žádostmi na poražení stromů na soukromých pozemcích. 

V prvním případě se jedná se o 3 staré břízy u čtyřbytovky č.p.56, které rozvalují přilehlý taras 

a při vichřici hrozí jejich vyvrácení.  

V druhém případě se jedná o jasan v rohu zahrady Fr. Podhorského, který ohrožuje stodolu 

sousední usedlosti č.p. 54. 

ZO souhlasí s poražením uvedených stromů na náklady žadatelů a navrhuje poražení podmínit 

výsadbou nových vhodných stromků.   

ad 13/ 

Diskuze: 

Rekonstrukce návsi – většina ZO chce pokračovat v přípravných krocích na novou podobu 

návsi dle vizualizační studie architektů projektové kanceláře S-PRO a přejít do fáze zadání 

projektu. 

Diskotéka - ZO prodiskutovalo možnost monitorování návsi pomocí kamerového 

                      systému se záznamem obrazu umístěným na KD. Vzhledem k legislativě 
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                      GDPR a s ohledem na ochranu soukromí se toto řešení zatím odkládá. 

Komunitní kompostování – prověřit podmínky komunitního kompostování dle současných 

zákonů a paragrafů 

Program obnovy venkova JčK (POV) – promyslet si na příští zasedání ZO o jaký dotační titul se 

bude žádat v r. 2022. 

 

VELEDŮLEŽITÉ INFORMACE                                                                       .     

• Jak už mnozí z vás zaznamenali, ZO rozhodlo o zvýšení poplatku za popelnice na 

600,-Kč/osobu/rok. Toto citelné zvýšení bylo nutné z důvodu stále se zvyšujících 

nákladů. I přes zvýšení poplatku je předpoklad, že obec bude dál dotovat celý 

obecní systém odpadového hospodářství částkou 160 až 200 tisíc Kč/rok. A proto 

stále apelujeme na správné třídění odpadů! Pokud bude podezření, že se tak 

neděje, bude obec nucena přistoupit k namátkovým kontrolám popelnic, aby ti 

poctivý třídiči nedopláceli na ty nepoctivé. 

• Sběr a shromažďování rostlinných zbytků - obec hledá řešení, jak v budoucnu 
postupovat, přesto prosíme občany, aby větve neukládali společně s trávou a 
listím, ale vozili samostatně na hromady klestu k Pahorku nebo ke koupališti.  
 

• Sběrný dvůr Blatná – obec má uzavřenu smlouvu s Tech. službami města Blatná, a 

proto mohou občané Škvořetic a Pacelic odvážet odpad, který nelze vytřídit u nás, 

zdarma do sběrného dvora v Blatné (občanský průkaz s sebou). Provozní doby 

jsou vyvěšeny na webu a ve vývěskách. 

 

• Jihočeský kraj připravuje další kolo kotlíkových dotací. Bližší info na webu nebo na 

OÚ. 

 

• Přestože jsme u hřiště udělali nájezd jak na 

Lapači, tak někteří, dle vyjetých kolejí i 

profesionální řidiči zemědělské techniky, se 

ne a ne trefit. Bohužel se tak děje i na 

ostatních komunikacích našich obcí.  
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BYLO                                                                                                              . 
 

 

 

Škvořetické posvícení se opět vydařilo. Nejdříve k poslechu a později, když 

se tanečníci osmělili, i k tanci hrál s neutuchající vášní hudební ansámbl Zdeňka 
Koubka, lidí přišlo jak na Beatles, a je otázkou, zda to zapříčinila nesporná 
kvalita hudební produkce či grilované prasátko, jež se rozplývalo na jazyku jako 
dort. 
 
 

Promítání fotek z masopustu 2020 
V sobotu 20. listopadu se sešli v hostinci aktéři i 
přihlížející z minulých masopustů, aby shlédli 
fotografie ze škvořetického masopustu 2020 (loni se 
promítání uskutečnit nemohlo) a nažhavili se na blížící 
se masopust 2022.  

 
 
 

Výroba adventních věnců a vztyčení vánočního stromu 
O prvním adventním víkendu v sobotu odpoledne roztočil místní 
svaz žen manufakturní výrobu tradičních adventních věnců. 
Věnce jsou to věru vyvedené, jeden máme i na dveřích OÚ:  
 
 
 
 

 A zároveň místní chasa porazila, přemístila, na 
návsi vztyčila a světelnými řetězy opředla 
vánoční strom. Více se do tmy nestihlo, takže 
strom dozdobila a s ženským vkusem doladila 
děvčata v neděli po obědě. 
Obec děkuje všem dobrovolníkům za pomoc při 
výzdobě. 
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Adventní zpívání a rozsvícení vánočního stromu 
 … a tak bylo na neděli vše připraveno k večernímu adventnímu zpívání a slavnostnímu 
rozsvícení vánočního stromu. 
 

Místní dětský sbor pod taktovkou Hany 
Koubkové a Petra Šavrdy s hudebním 
doprovodem skupiny Tamty spustil své 
vystoupení podle plánu v šest hodin večer 
v kapli Panny Marie Bolestné. Lidí se sešlo 
požehnaně a všichni byli odměněni krásnými 
českými koledami, které se rozezněly pod 
klenbou chrámu. 
 
 
 
 
Mezitím venku trochu přituhlo, takže přesun 
na náves místy připomínal bruslení. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Jako překvapení byla otevřena osvícená kaplička 
Nejsvětější trojice na návsi, kde si každý mohl 
prohlédnout nově zrestaurovaný interiér kaple.  
 
 
 
Další novinkou byly dva stánky s keramikou, svíčkami a dekorativními  předměty. Při 
čekání na rozsvícení se přítomní mohli osvěžit a hlavně zahřát svařákem či čajem. 
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A pak přišlo to, na co se děcka těší nejvíce:  ROZSVÍCENÍ !!! 
                                            

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BUDE                                                                                                             . 
 

• ŽULÁK TEAM ŠKVOŘETICE - PROMÍTÁNÍ   
V pátek 3. prosince  od 19:00 hodin se ve škvořetickém hostinci 
uskuteční beseda s promítáním fotografií ze žulákovských expedic Tatry-Škvory 2020 
a Železná opona 2021. 

 

• MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA + DIVADLO 
V sobotu 4. prosince od 14:00 hodin proběhne v KD Škvořetice tradiční mikulášská 
nadílka, jež bude letos zpestřena vystoupením ochotníků ze Čkyně, kteří nás potěší 
divadelním kouskem „O 12 měsíčkách“. Divadlo by mělo začít okolo 15:00 hodiny. 

 

• Adventní zájezd do Českých Budějovic je ZRUŠEN. 
   

• V sobotu 11. prosince odpoledne pořádá Marie Mastná ve své stodole 

v Pacelicích keramické vánoční trhy vyšperkované vystoupením 
hudebního tria v obsazení housle, viola a ukulele.    

Wow 

!!! 

ten je 

ale 

hustej 

!!! 
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• ŽIVÝ BETLÉM 
Na sobotu 18. prosince od 15:00 hodin si pro vás místní ochotníci připravili 

divadelní představení pod širým nebem „ŽIVÝ BETLÉM“, kteréžto bude bohatě 

proloženo zpívanými koledami s hudebním doprovodem houslí a kytar. Hráti se bude 
u kostela Proměnění Páně na Křesovci v Pacelicích. Sobotní podvečer bude 
zakončen vánočním posezením v pacelické klubovně.  
 

• Turnaj v Sedmě, pondělí 27.12. 2021, škvořetická hospoda 
 

• Turnaj v ping - pongu ve dvouhře, středa 29.12.2021,      velký 
sál KD 

 
 

Příspěvky čtenářů                                                                                    . 
 

 Kámen a šutr 
    Pro někoho je kámen jen šutr, který je potřeba odstranit, přemístit … pro jiného 
znamená důležitý prvek v krajině, nejen krásný, ale také užitečný. Můžem na něho 
usednout a odpočívat, vystoupit na něj a rozhlédnout se po krajině. Proto postrádám 
skupinu velkých kamenů pod kostelem na Křesovci. Zmizely. Sedělo se na nich dobře i 
po úklidu okolí kostela. Pěkně se z nich koukalo i na silničku z Pacelic do Škvořetic, 
která je lemovaná bílými patníky. A zase ten kámen. Bohužel taky mizí. Patník bývá 
nejdříve nakloněn, vyvalen, povalen a odvezen … 
    Jo, a ještě něco - vlastně někdo mi chybí. Je to černý psí bohatýr, patřící ke každé 
události ve Škvořeticích. A já pevně věřím, že Maxík na nás věrně čeká a štěká u 
nebeské brány.                                                                                                     Anička Horová 

 
 

Gratulujeme                                                                                               . 
V měsíci listopadu oslavila své významné životní jubileum   
                            paní Ludmila Šornová. 
 
                                                     Takže vše nejlepší a hodně zdraví! 
 
 

Úhrn srážek                                                                                                .                                                                                                
V říjnu spadlo z nebe 19,1 mm  = 19,1 litrů na m2, což je 44 % normálu. 
V listopadu spadlo z nebe 43,9 mm  = 43,9 litrů na m2, což je 112 % normálu. 


